

DT Consensus Report.

Capital Markets Expectations prior to Q2-2012 results.

Investor Relations.

July, 2012

Life is for sharing.



Background

This consensus is put together by Deutsche Telekom's investor relations team. The value-add of this document for investors in comparison to public available consensi (like Bloomberg, Reuters etc) is threefold: 1. the elimination of obvious wrong outliers in order to avoid distracting distortion. 2. detail for revenue and EBITDA to the sub-segment level. 3. free of charge.

The percentage numbers behind the minimum and maximum estimates is the standard deviation as a percentage number of the consensus and indicates the magnitude of how far the estimates are spreading.

This consensus is published once a quarter prior to the publication of the quarterly results.

Contact

If you have any questions or remarks, please contact us:

Deutsche Telekom Investor Relations

investor.relations@telekom.de

+49 (0)228 -181 888 80

Follow us on Twitter: www.twitter.com/DT_IR

Disclaimer

The analysts' estimates shown above are not based on analyses by Deutsche Telekom but on analyses, reports, recommendations or ratings of third parties, particularly equity research analysts. References to such recommendations and ratings are for informational purposes only and do not imply that Deutsche Telekom adopts, supports or confirms in any way the recommendations, options or conclusions of the equity research analysts. Deutsche Telekom accepts no liability for the selections, currency, completeness or correctness of the estimates. None of the information on this website is intended as an offer or encouragement to buy Deutsche Telekom stocks. Deutsche Telekom accepts no liability for damages or losses incurred by third parties based on the information published on this website.

Hintergrund

Dieser Consensus wird vom Investor Relations Team der Deutsche Telekom zusammengestellt. Der Mehrwert dieser Unterlage gegenüber den anderweitig verfügbaren Consensi (erstellt zB von Bloomberg, Reuters etc) besteht in drei Punkten: 1. offensichtlich falsche Ausreißer wurden entfernt, um eine Verzerrung der Durchschnittszahlen zu vermeiden. 2. Neben dem Durchschnitt der Schätzungen für den Konzern im Umsatz, EBITDA und Capex auch Informationen für die Segmente verfügbar, beim Umsatz und EBITDA sogar für die Subsegmente und Sub-Subsegmente. 3. dieser Consensus wird kostenlos zur Verfügung gestellt.

Die Prozentangabe hinter den Höchst- und Niedrigstschätzungen ist die Standardabweichung in Prozent vom Consensuswert und ist ein Indikator für die Streubreite der Schätzungen. Je geringer die Zahl, um so näher liegen die Schätzungen beieinander.

Dieser Consensus wird einmal im Quartal jeweils vor Veröffentlichung der Quartalszahlen veröffentlicht.

Ansprechpartner

Sollten Sie Fragen haben, bitte kontaktieren Sie uns:

Deutsche Telekom Investor Relations

investor.relations@telekom.de

+49 (0)228 -181 888 80

Folgen Sie uns auf Twitter: www.twitter.com/DT_IR

Haftungsausschluß

Die in dieser Datei wiedergegebenen Analystenschätzungen beruhen nicht auf Untersuchungen der Deutschen Telekom, sondern auf Untersuchungen, Berichten, Empfehlungen oder Bewertungen Dritter, insbesondere von Equity Research Analysten. Die Bezugnahme auf derartige Empfehlungen und Bewertungen dient ausschließlich der unverbindlichen Information des Lesers. Sie bedeutet nicht, dass sich die Deutsche Telekom die Empfehlungen, Meinungen oder Schlussfolgerungen der Equity Research Analysten in irgendeiner Form zu eigen macht, sie unterstützt oder bestätigt. Die Deutsche Telekom AG übernimmt keinerlei Haftung für Auswahl, Aktualität, Vollständigkeit oder Richtigkeit der wiedergegebenen Analystenschätzungen. Keine der auf dieser Internetseite enthaltenen Informationen ist als Angebot zum Kauf von Deutsche Telekom Aktien zu verstehen oder wirbt hierfür. Eine Haftung der Deutschen Telekom AG für Schäden, die Dritten ausgehend von den auf dieser Internetseite enthaltenen Informationen entstehen, ist ausgeschlossen.